

美南陽光巴士四日遊

Arizona, New Mexico 4 Days Tour



團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	免費者(附加費) SURCHARGE	第四人/小孩 4TH / CHILD	單人房 SINGLE
NMB-4D	3/23, 3/30, 11/28, 12/14, 12/18, 12/21, 12/25, 12/26, 12/28	\$318	\$40	\$268	\$468

買二送一, BUY 2 GET 1 FREE

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊鳳凰城、拉斯庫斯、艾爾巴索、白沙公園大水晶鐘乳石洞、仙人掌國家公園及沙漠野生動物園。
- 豪華酒店, 送三個酒店早餐, 巴士及中英文導遊。
- Tour of Phoenix, Las Cruces, El Paso, White Sand, Carlsbad Cavern National Park, Desert Museum and Saguaro National Park.
- Deluxe hotels, include 3 American breakfasts, bus, Chinese and English speaking tour guide.

1 洛杉磯 - 鳳凰城 - 杜桑市 LOS ANGELES - PHOENIX SAGUARO NATIONAL PARK TUCSON

坐豪華巴士前往氣候溫和和充滿陽光的「冬天太陽之家」- 鳳凰城。它是避冬的勝地, 也是州政府的所在地。夜宿杜桑市。

酒店: Viscount Suite / Sheraton or similar

Morning depart for Phoenix, the capital city of Arizona (Home of the winter sun), visit state capital and downtown. Travel to Tucson.

2 杜桑市 - 白沙公園 - 艾爾巴索 TUCSON - WHITE SAND - EL PASO

早餐後搭車前往新墨西哥州的白沙國家公園, 這是世上唯一由白石膏風化所形成的沙漠, 漠大無痕, 沙白似雪。浩瀚的沙漠, 雪白的沙丘, 是地理上的奇觀。站在沙丘上拍照留念, 使你畢生難忘。夜宿艾爾巴索。

酒店: Holiday Inn Expressor similar.



After breakfast, we shall proceed to the White Sand National Monument in New Mexico. This is an amazing area of countless miles of pure white sand dunes. Roaming among the dunes, feeling the sand, and taking photographs will provide you with lifetime memories of this wonder of the world.

3 艾爾巴索 - 大水晶鐘乳石洞 瓜達洛普 - 杜桑市 EL PASO - CARLSBAD CAVERN GUADALUPE - TUCSON

早晨乘車橫跨洛磯山脈, 到達被稱世界最大、最深之一的加士柏大鍾乳石洞。我們可走路或搭乘電梯下洞, 全部面積達73平方英尺, 洞內有奇形怪狀的鍾乳石崖和石柱, 洞下更有無底洞、水池等景物, 可以說是別有洞天。傍晚途經瓜達洛普國家公園, 回到杜桑市。

酒店: Viscount Suite / Sheraton or similar

In the morning we pass along the Rocky Mountain to arrive at Carlsbad Cavern. After lunch in the park, we shall be able to walk down into the cavern or take the elevator, if you prefer. The interior of the cavern is approximately 73 square miles, making it one of the largest and deepest caverns in the world. The many different kinds of stalactites, stalagmites, and columns found here are both beautiful and amazing. By evening we are going to drive pass the Guadalupe National Park, return to Tucson for the night.

4 杜桑市 - 沙漠野生動物園 - 仙人掌公園 - 鳳凰城 - 洛杉磯 TUCSON - DESERT MUSEUM SAGUARO N.P - LOS ANGELES

早餐後, 驅車前往參觀沙漠野生動物園, 內有數千種稀有動植物, 令人目不暇給。繼續前往仙人掌國家公園, 園中你可常見到高達三層樓的傻瓜仙人掌漫山遍野, 使您驚訝。繼而經由鳳凰城, 後返回洛杉磯, 結束多彩多姿, 令您回味無窮的旅程。

Go to the Desert Museum in the morning, then proceed to Saguaro National Park, where you will be amazed by the huge-size saguaros all over the park. In the evening we return to Los Angeles concluding this amazing tour.



費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 司機與導遊的小費, 建議每人每天\$7。
- ※ 帶有多次出入美國簽證之正本有效旅遊證件
- ※ Driver & tour guide's tips at \$7 per person per day.
- ※ Legal document required.

美國西岸